
Zápisnica 
                        
               zo  zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu  
                                            dňa 21.05.2014 
 
 
 
Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Martin  Nebesník oboznámil s programom 
zasadnutia: 
1. Stav v čerpaní rozpočtu školstva za I. Q 2014 s výhľadom do konca  školského roka  
2. Situácia v stave materských škôl v pôsobnosti mesta s výhľadom pre nový školský rok  
2014/2015                                                                                         
3. Návrh plánu práce komisie na II. polrok 2014                                                                                                             
4. Rôzne 
                                                                                          
Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny   
 
 

R O K O V A N I E 
 
 
Stav v čerpaní rozpočtu školstva za I. Q 2014  s výhľadom do konca  školského roka – 
informovala vedúca odboru školstva Ing. Poláková. 
Financovanie základných škôl – prenesené kompetencie : 
 
Základné školy:  Mzdy a odvody:                    5 783 600    Čerpanie:      1 496 103    25,87 %  

    Tovary a služby:                   1 037 989      Čerpanie:        267 664     25,79 % 
 
Financovanie materských škôl a školských zariadení – originálne kompetencie: 
 
Školské kluby:           Rozpočet:                           458 270     Čerpanie:      117 888      25,72 % 

     
Školské jedálne ZŠ:  Rozpočet:          630 200     Čerpanie:     162 980       25,86 %  
 
CVČ:                            Rozpočet:                              62 330      Čerpanie:       16 802      26,96 % 

 
Materské školy:        Rozpočet:                      1 586 600     Čerpanie:       409 380     25,80 %  
 
Školské jedálne MŠ: Rozpočet:                         859 400        Čerpanie       219 772      25,57 %  
 
ZUŠ                               Rozpočet:                         601 500       Čerpanie:       158 411      26,34 %  
 
Plnenie rozpočtu za I. Q je o niečo nižšie ako ¼ ročného rozpočtu, nakoľko  nákupy, údržby sa 
vykonávajú počas letných prázdnin. 
 



 
2 . Situácia v stave materských škôl v pôsobnosti mesta s výhľadom pre nový školský   rok – 
informovala  Ing.  Poláková,  vedúca  odboru  školstva.  Po  ukončení  zápisu  je  predpokladaný 
počet detí v novom školskom roku 930. Organizačná štruktúra na nový školský rok sa nemení  
‐  počty  tried  ‐  42,  špeciálna  trieda  –  1,      pedagogických  –  93,  a nepedagogických  –  33,6  
zamestnancov. Počty  ostávajú  nezmenené. Zápis však prebieha aj priebežne , mesto nemá 
problém poriešiť   aj ďalšie požiadavky rodičov. Problém môže nastať  len pri požiadavke na 
konkrétnu materskú školu, ak v uvedenej materskej škole kapacita nepostačuje. Pri ďalšom 
záujme rodičov riaditeľky usmernia rodičov na tie MŠ, kde sú voľné miesta.   
3. Návrh plánu práce komisie na II. polrok 2014  ‐ predseda komisie podal informáciu o pláne 
rokovania  na  II.  polrok  2014,  ktorý  bol  členom  komisie  odovzdaný.  V  pláne  práce  bola 
urobená zmena  (v decembri sa už komisia neuskutočni), pretože v novembri sa uskutočnia 
komunálne  voľby.      Plán  bol  schválený  a komisia  v druhom  polroku  bude  svoju  činnosť 
vykonávať v súlade so schváleným plánom.  
4. Rôzne 
Vedúca  OŠKaŠp,  Ing.  Poláková  informovala  prítomných  o materiáloch  predkladaných  do 
MsZ:–Dodatok  č.10  organizačnej  štruktúry  ZŠ,ZUŠ  a MŠ  s právnou  subjektivitou 
v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Michalovce na šk. rok 2014/15. 
Mgr. Pregová pozvala členov komisie na Týždeň na poctu mesta, ktorý začne 16.6. a bude 
prebiehať do 21.6. V tomto týždni budú na tribúne na námestí  vystupovať ZŠ,MŠ, CMŠ  
a CZŠ každý deň od 16.00 h. 
Predseda komisie ukončil zasadnutie komisie a poďakoval prítomným za aktívnu účasť. 
 
                                                                                                                                                                                                  
 
 

Mgr. Martin Nebesník v.r. 
                                                                                                       predseda  komisie   
 
 

 
 
 
Zapísala: Mgr. Juliana Pregová 
 


